
  

 

 

 

 

KULTUURIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 7. detsembril 2022, nr 1-5.11/12 

 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                   lõpp kell 18.15 

 

 

Koosolekut juhatas kultuurikomisjoni esimees Ilmar Aun, protokollis volikogu kantselei juhataja-

jurist Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ning vallavalitsusest vallavanem Maris Toomel ja abivallavanem 

Ingrid Spitz (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras:  

1. Jõhvi valla 2023. aasta eelarve projekti arutelu. 

2. Kultuurisündmused detsembris 2022. 

 

 

1. Kultuurisündmused detsembris 2022. 

Detsembrikuu kultuurisündmusi tutvustas abivallavanem Ingrid Spitz, kes loetles olulisemad 

sündmused: 

• 10.12.2022 – Ida-Viru Kutsehariduskeskuse Jõululaat; 

• 14.12.2022 – heategevuslik spordilahing Jõhvi spordihoones; 

• 29.12.2022 – aastalõpuõhtu, vallavanem Maris Toomel tutvustas ürituse korralduslikku poolt ning 

toimus vastav arutelu;  

• 31.12.2022 – keskööl Keskväljakul tulešõu ja disko (ilutulestikku sellel aastal ei korraldata). 

 

Aare Rebban andis teada, et Tammiku alevikus ja Kahula külas on algatatud isetehtud jõulupuude 

konkurss, kus ajavahemikul 6.–20.12.2022 saavad kõik oma isetehtud jõulupuud tuua, konkursile 

tuleb FB kaudu registreeruda ning 22.12.2022 tehakse konkursist kokkuvõtted. 

 

Ilmar Aun: 15.12.2022 toimub Jõhvi Keskraamatukogus vestlusring Heljo Männist, tema elust ja 

loomingust räägib Anneli Lamp. 

 

Ingrid Spitz andis ülevaate raamatukogus 29.11.2022 toimunud vestlusringist raamatukogude 

uueneva tähenduse teemal. 

 

Vallavanem Maris Toomel: vallavalitsus valmistub linnaliste piirkondade arendamise meetmesse 

esitama projektitaotlust uue raamatukogu hoone (kogukonnahoonena) ehitamisega seotud kogu 

protsessi rahastamiseks, omafinantseeringu määr on 30%. 

 

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 



  

Tiina Kullamä: GEVI esitas vallavalitsusele taotluse lipuheiskamise ürituse korraldamiseks 

24.02.2023 ning soovib ürituse muuta iga-aastaseks traditsiooniks. 

Toimus arutelu millises kohas võiks korraldada 24.02.2023 Eesti Vabariigi lipu heiskamise 

tseremoonia. 

 

Aare Rebban: Eesti Maaturismi Ühingu üldkoosolekul käidi välja, et järgmine aasta on sauna-aasta, 

mis on pühendatud saunakultuurile, -kombestikule, -toodetele, - ettevõtetele, -kogukondadele ja - 

eestvedajatele, et levitada saunatarkust ja -tavasid ning propageerida tervislikku ja sotsiaalset 

saunakultuuri. Osalema ja tegevustest osa saama oodatakse kõiki huvilisi üle Eesti. 

1. jaanuaril 2023 peab ilutulestiku asemel viskama leili! 

Toimus arutelu avalike linnasaunade teemal. 

 

Koosolekult lahkus Maris Toomel. 

 

2. Jõhvi valla 2023. aasta eelarve projekti arutelu. 

Abivallavanem Ingrid Spitz andis teada, et järgmisel aastal on kultuuri ja spordi eelarved 20 tuhande 

euro võrra suuremad. Samuti andis ülevaate vallaeelarvest kultuuri, külaliikumise ja kohaliku 

omaalgatuse edendamiseks tegevustoetuse ja kultuurisündmuste rahastamiseks esitatud taotlustest.  

 

Toimus arutelu määruses „Jõhvi valla eelarvest kultuuritegevuse ja kohaliku omaalgatuse toetamise 

kord“ sätestatud võimaluste (sh toetuse liikide) üle kultuuritegevuse rahastamiseks ning valla üldise 

kultuuritegevuse arutelu käigus nenditi, et vallas ei ole piisavalt ruume, kus kultuuriga tegelejad 

saaksid koos käia. 

 

Ingrid Spitz: vastavalt kultuurikomisjoni arengukavalistele eelistustele rahastatakse 2023. aasta 

vallaeelarvest ka Bornhöhe pargi rajamist. 

Toimus arutelu pargi rajamise ning linna nimeliste pinkide paigaldamise teemal. 

 

Ilmar Aun: järgmise kultuurikomisjoni koosoleku võiks korraldada Jõhvi Kultuuri- ja Huvikeskuses. 

 

 

 

 

 

Ilmar Aun 

Koosoleku juhataja 


